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Protokół nr 33/2021 

posiedzenia on-line Komisji Komunalnej 

Rady Miasta Luboń 

z dnia 25.01.2021r. 

 

 

Komisja Komunalna rozpoczęła posiedzenie on-line o godz. 15:00. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji Komunalnej, pan Andrzej Okupniak stwierdził 

prawomocność posiedzenia, quorum. 

Obecność zgodnie z listą obecności Komisji Komunalnej (zał. nr 1). 

W posiedzeniu Komisji Komunalnej uczestniczyło jedenastu (11) członków Komisji. 

 

Oprócz członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyli:.  

- Zastępca Burmistrza Miasta, Michał Popławski, 

- Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, Mateusz Olejniczak, 

- Pracownik Wydziału Spraw Komunalnych, Bartosz Wilczek, 

- Mieszkaniec Lubonia, pan Michał Pluskota, 

- Mieszkaniec Lubonia, pan Piotr Goryniak, 

- Pracownik Urzędu Miasta Luboń: Dominika Kędziora, pracownik Biura Rady. 

 

Dalej Przewodniczący Komisji Komunalnej, pan Andrzej Okupniak 

zaproponował porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 

 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 

2021 rok. 

 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Luboń na lata 2021-2036. 
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5. Bezpieczeństwo i organizacja ruchu drogowego w mieście (m.in. parkowanie pojazdów). 

 

6. Wolne głosy i wnioski radnych. 

 

7. Przyjęcie protokołu nr 31/2020. 

 

 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 2. 

Wolne głosy i wnioski mieszkańców: 

Uczestniczący on-line w Komisji mieszkaniec Lubonia, pan Michał Pluskota zadał trzy 

pytania: 

1. Czy została zaplanowana do budowy  kanalizacja sanitarna w ul. Wirowskiej?. 

2. Co dzieje się z planem miejscowym – rejon ul. Wirowskiej?. 

3. Czy obciążono kosztami firmę, która wysypała w ul. Wirowskiej gruz ze 

złomem?. 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski w odpowiedzi na trzecie zapytanie 

poinformował, że o sytuacji został zawiadomiony dyrektor firmy KOM-LUB, do którego 

sprawa należy. Są to kompetencje dyrektora Spółki, firmy świadczącej usługi 

komunalne dla miasta Lubonia i jego mieszkańców. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski w odpowiedzi na drugie pytanie 

poinformował, że punktowe aktualizacje planu są nieuzasadnione. Są to dla Miasta 

duże koszty. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski w odpowiedzi na pierwsze pytanie 

poinformował, że zaplanowana do budowy została. Ze względu jednak  na wzrost 

kosztów wybudowania kanalizacji sanitarnej w ul. Wirowskiej, inwestycja została 

oddalona w czasie. 
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Ad 3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 

2021 rok, w zakresie inwestycji przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał 

Popławski.: 

Zmiana dotyczyła wydatków majątkowych budżetu Miasta Luboń na rok 2021, 

tj. Działów 90004 (utrzymanie zieleni) i 92601 (obiekty sportowe). Przeniesione 

zostały środki z budowy skateparku i przeniesiono na Poprawę jakości 

środowiska miejskiego w Luboniu poprzez rozwój terenów zieleni. 

 

Dyskusja: 

Radny Marek Samulczyk: Środki niewygasające przeniesiono do innego działu i do 

30 czerwca powinny zakończyć się inwestycje. Czy termin będzie inny?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnemu, że do 30 czerwca 

inwestycje będą zakończone. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Za wyrażeniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały głosowali: 

 

• Za – 8 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Paweł 

Krzyżostaniak, Andrzej Okupniak, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, 

Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 3 osoby (Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, Marek 

Samulczyk,). 

 

Komisja wyraziła o projekcie uchwały opinię pozytywną. 
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Ad 4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Luboń na lata 2020-2035 przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał 

Popławski: 

Zmiany były odzwierciedleniem zmian w budżecie. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Za wyrażeniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały głosowali: 

• Za – 8 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Paweł 

Krzyżostaniak, Andrzej Okupniak, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, 

Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 3 osoby (Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, Marek 

Samulczyk,). 

 

Komisja wyraziła o projekcie uchwały opinię pozytywną. 

 

Ad 5. 

1. Bezpieczeństwo i organizacja ruchu drogowego w mieście. 

2. Parkowanie w mieście. 

Do pierwszego tematu wprowadzili radnych Zastępca Burmistrza, Michał 

Popławski i kierownik oraz pracownik Wydziału Spraw Komunalnych, panowie 

Mateusz Olejniczak, Bartosz Wilczek. 

Zmiany w organizacji ruchu zostały przedstawione w formie wideoprezentacji. 

W pierwszej kolejności przedstawione zostały wnioski do organizacji ruchu, 

jakie wpłynęły w roku 2019: 

• Przejście dla pieszych ul. 11 listopada/Studzienna – zatwierdzenie z dnia 

13.01.2020 r. -  zrealizowane w roku 2020 r.  

• Wschodnia radary prędkości – zatwierdzenie z dnia 24.10.2019 r., 

zrealizowane w roku 2020 r.  
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• Ul. Wojska Polskiego – znak B-36 zatwierdzenie z dnia 15.10.2019 r. 

zrealizowane w roku 2020 r.  

•  Ul. Osiedlowa– miejsca dla niepełnosprawnych zatwierdzenie z dnia 

15.10.2019 r. wybrany wykonawca, realizacja do 31.03.2021 r.  

• Ul. Sikorskiego – znak B-36 zatwierdzenie z dnia 15.10.2019 r. zrealizowane 

w roku 2020 r. 

• Ul. Kołłątaja – wyniesione przejście - zatwierdzenie z dnia 15.10.2019 r. 

zrealizowane w roku 2020 r. 

Następnie wnioski z roku 2020: 

1. Ulica Akacjowa progi zwalniające wraz z wprowadzeniem przejścia dla 

pieszych na ulicy Sobieskiego między ulicą Kalinową a Akacjową. – 

zatwierdzenie 2020, realizacja rok 2021  

2. Plac Edmunda Bojanowskiego – wprowadzenie miejsca parkingowego dla 

osoby niepełnosprawnej po stronie kościoła św. Barbary  – zatwierdzenie 

2020, realizacja rok 2021  

3. Wprowadzenie progów zwalniających na ulicy Krańcowej w Luboniu – 

zatwierdzenie 2020 , realizacja rok 2021  

4. wprowadzenie miejsca parkingowego dla osoby niepełnosprawnej w rejonie 

bloku Kościuszki 53 – zatwierdzenie 2020, realizacja do 31.03.2021 – wybrany 

wykonawca.   

5. Ulica Platanowa w Luboniu – ograniczenie możliwości wymijania progów 

zwalniających na ulicy Platanowej w Luboniu poprzez zastosowanie linii P-4  

oraz miejsce postojowe dla osoby niepełnosprawnej przy kościele – 

zatwierdzenie 2020. Projekt zrealizowany w roku 2020 r.  

6. Ulica Żabikowska 66 w Luboniu – uporządkowanie  znakowania wraz z 

nakazem skrętu w prawo. – zatwierdzenie 2020, realizacja rok 2021.  

Dodatkowe projekty zrealizowane w trakcie roku: 

• Opracowanie projektu stałej organizacji ruchu w rejonie ul. Klonowej – 

wprowadzenie przejścia dla pieszych przy przedszkolu. – projekt został 

zatwierdzony i wdrożony w roku 2020 r.  

• Opracowanie projektu stałej organizacji ruchu w rejonie ul. 3 Maja oraz 

Spadzistej – wprowadzenie dodatkowego przejścia dla pieszych. 

Zatwierdzenie rok 2020, wdrożenie rok 2021.  

• Opracowanie projektu stałej organizacji ruchu w rejonie ul. Łącznik, 

zatwierdzenie rok 2020, wdrożenie rok 2021.  
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Dalej przedstawiono Wnioski z roku 2021, które Komisja Komunalna 

przegłosowała jak poniżej (21 wniosków). 

 

Głosowanie i dyskusja nad wnioskami złożonymi do nowej organizacji ruchu 

drogowego w mieściei: 

Wniosek nr 1 

Radnego Hieronima Gawelskiego dot. Doświetlenia przejścia dla pieszych oraz 

dodatkowego oznakowania na ul. Żabikowskiej w rejonie ul. Sobieskiego. 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 

Radny Hieronim Gawelski podziękował za pozytywną rekomendację Burmistrza, 

jednak zapytał, co będzie w przypadku jeśli Miasto nie otrzyma środków 

finansowych, czyli dofinansowania na to zadanie?. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział 

radnemu, że zadanie to zostanie zrealizowane  bez względu na dofinansowanie. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, czy jest brane pod uwagę tylko to konkretne 

przejście Targowa-Buczka, czy rozważano możliwość zwiększenia bezpieczeństwa 

na całym odcinku drogi?. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział 

radnej, że w pierwszej kolejności jest brane pod uwagę punktowe zwiększenie 

bezpieczeństwa. Jeśli będzie możliwość zwiększenia zakresu prac, to oczywiście 

zostanie on rozszerzony. 

 

Głosowanie nad wnioskiem nr 1: 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 
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• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 2 

Radnego Bogdana Tarasiewicza dot. Progu zwalniającego na ul. Żabikowskiej w 

rejonie ul. Uroczej. 

Rekomendacja Burmistrza: Negatywna. Odstąpić od realizacji. 

Opinia negatywna ze względu  na negatywne stanowisko Starostwa, które w 

sprawie jest organem zarządzającym. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, czy jest to droga zbiorcza, czy główna?. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział 

radnej, że sprawdzi. 

 

Radny Bogdan Tarasiewicz nie zgadzał się z opinią Starostwa. 

W konsekwencji, w związku z dużym ryzykiem odrzucenia przez Starostwo 

projektu drogowego z progami zwalniającymi w tej ulicy, radny Bogdan 

Tarasiewicz zmodyfikował wniosek: 

Zwiększyć w tym miejscu bezpieczeństwo (konkretnie na przejściu dla 

pieszych). 

 

Głosowanie nad ZMODYFIKOWANYM wnioskiem nr 2: 

Za realizacją zmodyfikowanego wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 
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• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

 

Wniosek nr 3 

Radnej Anny Bernaciak dot. Wprowadzenia kontraruchu rowerowego na ulicy 

Kołłątaja. 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 

Jak jednak podkreślił mocno Burmistrz, trzeba mieć na uwadze, że nie będzie to 

łatwy do zrealizowania wniosek. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 4 

Radnej Anny Bernaciak dot. Zatoki postojowej KISS&RIDE w rejonie szkoły numer 

5. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 
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Radny Andrzej Okupniak zapytał, czy jest możliwość zlokalizowania zatoki w 

bramie?, ponieważ w tym miejscu widział potencjał (druga, rzadko używana brama 

szkoły, tak naprawdę tylko przy imprezach masowych odbywających się na terenie 

hali Losir). 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział, 

że ta opcja jest brana pod uwagę. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, czy nie jest to brama Ppoż (przeciwpożarowa)?. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział, 

że sprawdzi, jeśli tak to pomysł ten oczywiście odpadnie.  

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 5 

Radnej Anny Bernaciak dot. Progu zwalniającego na ul. Limbowej. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 

 

Radna Anna Bernaciak dodała, że wniosek ten złożyła na prośbę mieszkańców. 
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Radny Hieronim Gawelski zapytał, jakiego rodzaju to będą progi?. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział 

radnemu, że z kostki brukowej. Podobne jak w ul. Bukowej, Lipowej. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 6 

Radnych Małgorzaty Nyćkowiak, Beaty Łakomy dot. Progu zwalniającego na pl. 

E. Bojanowskiego. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna z zastrzeżeniem - jeśli zostaną środki 

finansowe , po wdrożeniu nowej organizacji ruchu. Wykonanie w ostatnim 

możliwym terminie. 

 

Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak wyraził opinię, że próg zwalniający 

powinien zostać zlokalizowany jak najbliżej budynku Urzędu Miasta. Wyhamuje on 

prędkość samochodów jadących od strony ul. Zielonej. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak powiedział, 

że jest to trudny projekt, ale zasadny i potrzebny. 
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Radna Magdalena Woźniak była zdania, że zwiększenie czytelności skrzyżowania o 

którym mowa przy Urzędzie Miasta byłoby zasadniejsze, niż budowanie progów. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział, 

że taki krok też zostanie podjęty. 

 

Radna Magdalena Woźniak zapytała, jaki w tym stanie rzeczy jest sens budowania 

progów?. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak: Tymczasowo 

oznakowanie, docelowo progi. 

 

Pan Piotr Goryniak, mieszkaniec Lubonia poddał pomysł wybudowania przejścia dla 

pieszych na wyniesionym progu. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział, 

że jest to ciekawy projekt, ale wymaga analizy. 

 

Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska uważała, że radni powinni przychylić 

się do wniosku. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza z zastrzeżeniem i realizacją 

wniosku głosowali: 

• Za – 10 osób (Anna Bernaciak, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Paweł 

Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek Samulczyk, Bogdan 

Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymała się od głosu – 1 osoba (Hieronim Gawelski). 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie. 
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Wniosek nr 7 

Radnych Hieronima Gawelskiego,  Piotra Izydorskiego dot. Zmiany organizacji 

na ul. Cieszkowskiego (linia przystankowa P-17) + utworzenie ścieżki rowerowej. 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 8 

Radnego Piotra Izydorskiego – Wycofany przez wnioskodawcę. 

/Dotyczył Modernizacji sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Powstańców 

Wielkopolski/Ks. Streicha/ Puszkina. 

Ze względu na zakres i finanse rekomendacja Burmistrza była negatywna. Sprawa 

do rozpatrzenia na Komisję Inwestycyjną/. 

Wniosek wycofany. Głosowania nie było. 

 

 

Wniosek nr 9 

Mieszkańca Jakuba Łukaszewskiego dot. Ograniczenia prędkości na ul. Polnej. 

Początkowo rekomendacja Burmistrza była negatywna. 

Na wniosek radnych Burmistrz zmienił stanowisko. 
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Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna z zastrzeżeniem REALIZACJA NA OSTATNIM 

MIEJSCU, W RAMACH MOŻLIWOŚCI FINANSOWYCH MIASTA. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 10 

Złożony przez radną Magdalenę Woźniak i tej samej treści przez firmę Akropol 

Inwestycje dot. Znaku B-36 na ul. Niepodległości oraz na ul. Rivioliego. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Negatywna. 

Radna Magdalena Woźniak wycofała wniosek (nie głosowano). 

 

Wniosek firmy Akropol Inwestycje poddano pod głosowanie. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i odrzuceniem wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 
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Komisja zaopiniowała wniosek negatywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 11 

Mieszkanki Anny Białkowskiej dot. Przejścia dla pieszych w rejonie ul. Zamkniętej. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 

 

Radna Monika Nawrot wyraziła opinię, że zamiast zatwierdzać kolejne organizacje 

ruchu, sprawa powinna być załatwiona kompleksowo, dla całego miasta. Sugerowała 

też, żeby wykorzystać podkłady mapowe od remontu chodnika w tej ulicy. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział 

radnej, że podkłady mapowe zostaną wykorzystane. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 12 

Mieszkańca Piotra Goryniaka dot. Przejścia dla pieszych na ul. Wojska Polskiego. 
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Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

 

Wniosek nr 13 

Firma „Translub”, Straż Miejska Luboń dot. Przebudowy progów zwalniających na 

ul. Dąbrowskiego, wprowadzenie znaku zakaz zatrzymywania się w godzinach 7.00 - 

9.00 lub całkowity zakaz zatrzymywania się i postoju na całej długości ulicy wzdłuż 

budynku szkoły z wyłączeniem przystanku autobusowego. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 
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Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 14 

Przedszkola „U 7 Krasnoludków”, radnego Marka Samulczyka dot. Ograniczenia 

prędkości na ul. Dworcowej. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 15 

Straży Miejskiej Luboń dot. Przejście dla pieszych w rejonie przejazdu kolejowego. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 
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• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 16 

Radnej Moniki Nawrot dot. Zmiany organizacji ruchu w rejonie ulic 

Ogrodowej/Dworcowej. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 

 

Wniosek wywołał dyskusję, na skutek której został zmodyfikowany. 

WNIOSEK ZMODYFIKOWANO O NASTĘPUJĄCEJ TREŚCI: 

POPRAWA WIDOCZNOŚCI I BEZPIECZEŃSTWA. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją zmodyfikowanego 

wniosku głosowali: 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 

 

Wniosek nr 17 

Nieruchomości Wielkopolskie dot. Progu zwalniającego na ul. Kochanowskiego. 
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Radna Monika Nawrot zadała trzy (3) pytania: 

1. Czy ul. Kochanowskiego jest zaliczona do dróg publicznych?. 

2. Jaka jest liczba miejsc postojowych?. 

3. Jaka jest zajętość hali garażowej w budynku?. 

 

Odpowiedzi udzielił kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz 

Olejniczak: 

Odp. na pyt. nr 1 – Ulica Kochanowskiego jest zaliczona do kategorii dróg 

publicznych. 

Odp. na pyt. nr 2 – sto (100) miejsc postojowych. 

Odp. na pyt. nr 3 – 100%. 

 

Radna Magdalena Woźniak zapytała, kto budował tę drogę, deweloper, czy 

Miasto?. 

 

Radna Monika Nawrot odpowiedziała, że deweloper. 

 

Radna Magdalena Woźniak wyraziła opinię, że w takim razie nie ma wiedzy, czy 

została wybudowana zgodnie ze sztuką. 

 

Dlatego WNIOSEK GŁOSOWANO Z ZASTRZEŻENIEM ZGŁOSZONYM PRZEZ 

Przewodniczącą Rady, Teresę Zygmanowską: 

BEZ GENERACJI KOSZTÓW I BEZ PRZEBUDOWY NAWIERZCHNI. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna z zastrzeżeniem 

 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza z zastrzeżeniem i realizacją 

wniosku głosowali: 
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• Za – 6 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 4 osoby (Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz). 

Nieobecny podczas głosowania: radny Paweł Krzyżostaniak. 

 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak ogłosił 

dziesięciominutową przerwę w obradach, od godz. 19:30 do godz. 19:40. 

 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Wniosek nr 18 

Straży Miejskiej dot.  ul. Wschodniej - ustawienie słupków od strony pola p. Mizerki 

na całej długości które uniemożliwią wjazd i parkowanie samochodów w tym miejscu 

na polu oraz ścieżka rowerowa i chodnik - ustawienie słupków uniemożliwiających 

parkowanie i blokowanie przejścia. 

Rekomendacja Burmistrza: Negatywna. JEDNOCZEŚNIE BURMISTRZ 

ZOBOWIĄZAŁ SIĘ DO PODJĘCIA INNYCH DZIAŁAŃ. 

 

Radna Iwona Kaczmarek sugerowała, żeby w celu uniemożliwienia parkowania 

ułożyć duże kamienie, tak jak w przypadku ul. Prusa. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i odrzuceniem wniosku głosowali: 

• Za – 8 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Andrzej Okupniak, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Teresa 

Zygmanowska). 
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• Przeciw – 1 osoba (Magdalena Woźniak), 

 

• Wstrzymały się od głosu – 2 osoby (Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot). 

 

Komisja zaopiniowała wniosek negatywnie. 

 

Wniosek nr 19 

Straży Miejskiej dot.  Przejazd pod wiaduktem kolejowym ul. Kręta – zmiana 
pierwszeństwa przejazdu.  

 

Rekomendacja Burmistrza: Negatywna. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i odrzuceniem wniosku głosowali: 

• Za – 8 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Andrzej Okupniak, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Teresa 

Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób.  

 

• Wstrzymała się od głosu – 1 osoba (Magdalena Woźniak). 

Nieobecni podczas głosowania: Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot. 

Komisja zaopiniowała wniosek negatywnie. 

 

Wniosek nr 20 

Straży Miejska oraz radna Magdalena Kleczewska dot.  Przywrócenie barierek 
uniemożliwiających wjazd na ul. Dworcową od ul. Powstańców Wielkopolskich. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 
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Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 

• Za – 9 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek, Andrzej Okupniak, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, 

Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób.  

 

• Wstrzymała się od głosu – 1 osoba (Paweł Krzyżostaniak). 

Nieobecna podczas głosowania: Monika Nawrot. 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie. 

 

Wniosek nr 21 

Radnego Marka Samulczyka dot.  Progów zwalniających na ul. Podgórnej. 

 

Rekomendacja Burmistrza: Negatywna. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta, Teresa Zygmanowska, która codziennie tą drogą 

jeździ wyraziła opinię, że nie widzi zasadności montowania progów zwalniających w 

tym miejscu. 

 

Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i odrzuceniem wniosku głosowali: 

• Za – 6 osób (Anna Bernaciak, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak, Andrzej 

Okupniak, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 1 osoba (Marek Samulczyk). 

 

• Wstrzymały się od głosu – 3 osoby (Hieronim Gawelski, Iwona Kaczmarek 

Bogdan Tarasiewicz).  

Nieobecna podczas głosowania: Monika Nawrot. 

Komisja zaopiniowała wniosek negatywnie. 
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Podsumowanie: 

 Wnioskodawca  Numer sprawy Dotyczy: 

1.  Hieronim Gawelski WSK.0003.1.2020.BW Doświetlenia przejścia dla pieszych 
oraz dodatkowego oznakowania na ul. 
Żabikowskiej w rejonie ul. Sobieskiego 
 
WNIOSEK PRZYJĘTY. 

2.  Bogdan Tarasiewicz WSK.0003.13.2020.BW Progu zwalniającego na ul. 
Żabikowskiej w rejonie ul. Uroczej 
 
 
WNIOSEK ZMODYFIKOWANO I 
PRZYJĘTO O NASTĘPUJĄCEJ TREŚCI: 
ZWIĘKSZYĆ BEZPIECZEŃSTWO NA 
PRZEJŚCIU DLA PIESZYCH. 

3.  Anna Bernaciak WSK.0003.10.2020.BW Wprowadzenie kontraruchu 
rowerowego na ul. Kołłątaja  
 
WNIOSEK PRZYJĘTY. 

4.  Anna Bernaciak WSK.0003.15.2020.BW Zatoki postojowej KISS&RIDE w rejonie 
szkoły numer 5 
 
WNIOSEK PRZYJĘTY. 

5.  Anna Bernaciak WSK.0003.16.2020.BW Progu zwalniającego na ul. Limbowej 
 
WNIOSEK PRZYJĘTY. 

6.  Małgorzata Nyćkowiak, 
Beata Łakomy 

WSK.0003.24.2020.BW Progu zwalniającego na pl. E. 
Bojanowskiego 
 
WNIOSEK PRZYJĘTY Z 
ZASTRZEŻENIEM: 
JEŚLI ZOSTANĄ ŚRODKI FINANSOWE – 
WYKONANIE W OSTATNIM 
MOŻLIWYM TERMINIE. 

7.  Hieronim Gawelski 
Piotr Izydorski 

WSK.0003.25.2020.BW 
WSK.0003.26.2020.BW  

Zmiany organizacji na ul. 
Cieszkowskiego (linia przystankowa P-
17) + utworzenie ścieżki rowerowej  
 
WNIOSEK PRZYJĘTY. 

8.  Piotr Izydorski WSK.0003.27.2020.BW Modernizacji sygnalizacji świetlnej na 
skrzyżowaniu ul. Powstańców 
Wielkopolski/Ks. Streicha/ Puszkina 
 
WNIOSEK WYCOFANY (przez 
wnioskodawcę). 
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9.  Jakub Łukaszewski – 
mieszkaniec 

- Ograniczenia prędkości na ul. Polnej 
 
WNIOSEK PRZYJĘTY Z 
ZASTRZEŻENIEM: 
REALIZACJA NA OSTATNIM MIEJSCU, 
W RAMACH MOŻLIWOŚCI 
FINANSOWYCH MIASTA. 

10.  Akropol Inwestycje 
Magdalena Woźniak 

WSK.7221.18.2020.BW 
Mail z dnia 11.01.2021 

Znaku B-36 na ul. Niepodległości oraz 
na ul. Rivioliego 
 
WNIOSEK ZŁOŻONY PRZEZ AKROPOL 
INWESTYCJE – ZAOPINIOWANY 
NEGATYWNIE 
 
WNIOSEK O TEJ SAMEJ TRŚCI RADNEJ 
MAGDALENY WOŹNIAK - WYCOFANY 
(przez wnioskodawcę). 

11.  Anna Białkowska – 
mieszkanka  

WSK.7221.62.2020.BW Przejścia dla pieszych w rejonie ul. 
Zamkniętej 
 
WNIOSEK PRZYJĘTY. 

12.  Piotr Goryniak  Przejścia dla pieszych na ul. Wojska 
Polskiego. 
 
WNIOSEK PRZYJĘTY. 

13.  Translub 
Straż Miejska Luboń 

WSK.7221.74.2020.BW Przebudowy progów zwalniających na 
ul. Dąbrowskiego, wprowadzenie 
znaku zakaz zatrzymywania się w 
godzinach 7.00 - 9.00 lub całkowity 
zakaz zatrzymywania się i postoju na 
całej długości ulicy wzdłuż budynku 
szkoły z wyłączeniem przystanku 
autobusowego  
 
WNIOSEK PRZYJĘTY. 

14.  Przedszkole „U 7 
Krasnoludków”, Marek 
Samulczyk 

WSK.7221.94.2020.BW Ograniczenia prędkości na ul. 
Dworcowej 
 
WNIOSEK PRZYJĘTY. 
(Jednocześnie montaż barierek w 
rejonie przejścia dla pieszych). 

15.  Straż Miejska Luboń  Mail z dnia 12.01.2021 
Telefon 18.01.2021 

Przejście dla pieszych w rejonie 
przejazdu kolejowego  
 
WNIOSEK PRZYJĘTY. 

16.  Monika Nawrot Mail z dnia 19.01.2021 Zmiana organizacji ruchu w rejonie ul. 
Ogrodowej/Dworcowej 
 
WNIOSEK ZMODYFIKOWANO I 
PRZYJĘTO O NASTĘPUJĄCEJ TREŚCI: 
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POPRAWA WIDOCZNOŚCI I 
BEZPIECZEŃSTWA. 
 

17.  Nieruchomości 
Wielkopolskie 

 Progu zwalniającego na ul. 
Kochanowskiego  
 
WNIOSEK PRZYJĘTY Z 
ZASTRZEŻENIEM: 
BEZ GENERACJI KOSZTÓW I BEZ 
PRZEBUDOWY NAWIERZCHNI. 

18.  Straż Miejska Luboń Mail z dnia 12.01.2021 Ul. Wschodnia - ustawienie słupków od 
strony pola p. Mizerki na całej długości 
które uniemożliwią wjazd i parkowanie 
samochodów w tym miejscu na polu 
oraz ścieżka rowerowa i chodnik - 
ustawienie słupków 
uniemożliwiających parkowanie i 
blokowanie przejścia 
 
WNIOSEK ODRZUCONY 
JEDNOCZEŚNIE BURMISTRZ 
ZOBOWIĄZAŁ SIĘ DO PODJĘCIA 
INNYCH DZIAŁAŃ. 

19.  Straż Miejska Luboń Mail z dnia 12.01.2021 Przejazd pod wiaduktem 

kolejowym ul. Kręta - zmiana 

pierwszeństwa przejazdu.  

 

WNIOSEK ODRZUCONY 

 
20.  Straż Miejska Luboń 

Magdalena Kleczewska 
Mail z dnia 12.01.2021 
Mail z dnia 18.01.2021 

Przywrócenie barierek 

uniemożliwiających wjazd na ul. 

Dworcową od ul. Powstańców 

Wielkopolskich  

WNIOSEK PRZYJĘTY. 

 
21.  Marek Samulczyk Telefon 18.01.2021 Progi zwalniające na ul. Podgórnej 

WNIOSEK ODRZUCONY 

 

 

 

Drugi temat przedstawił Komendant Straży Miejskiej, pan Łukasz Kołcz 

(parkowanie w mieście).: 
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Komendant Straży Miejskiej przedstawił, w jakich godzinach i miejscach występuje 

największy problem ze źle zaparkowanymi pojazdami utrudniającymi ruch lub 

blokującymi wjazd dla służb.: 

• postój na terenie zatoki autobusowej w ul. Kościuszki - od 17:00 do 21:00, 

• ul. Sikorskiego przy wjeździe do ogródków „Bratek” - cała doba, 

• u. 11 Listopada od nr 98 do ul. Kołłątaja – cała doba, 

• ul. Kołłątaja przy SP nr 5 – od. 8:00 do 20:00, 

• ul. Klonowa (odcinek między ul. 11 Listopada a ul. Wojska Polskiego) – cała 

doba, 

• Wzgórze Papieskie – po opadach śniegu, 

• ul. Dąbrowskiego przy SP3 – od 7:30 do 14:00, 

• ul. 3 Maja – cała doba, 

• ul. Jachtowa – cała doba, 

• ul. Ziemniaczana – cała doba, 

• ul. Wojska Polskiego – na całej długości, 

• ul. Wschodnia 27 postój pojazdów na chodniku brak 1,5 m przejścia – od 

godzin popołudniowo-wieczornych do 6-8 rano, 

• ul. Jana Pawła II przy nr 14 postój pojazdów z dala od krawędzi jezdni, w 

odległości mniejszej niż 15 m od znaku przystanku autobusowego plus zatoka 

autobusowa – całodobowo. 

Na podstawie powyższego wykazu Straż Miejska podejmuje działania w kwestiach 

parkowania. Do tego dochodzą informacje bieżące od mieszkańców oraz 

dzielnicowych. 

Jeśli chodzi o utrudnienia dojazdu straży pożarnej do akcji to Komendant podał 

lokalizacje gdzie Straż Miejska miała już możliwość przerobienia tego w praktyce.  

• A są to: 

os. Sikorskiego, 

• wspólnoty mieszkaniowe zlokalizowane przy ul. Wschodniej , Jana Pawła II, 

Konarzewskiego, ze szczególnym naciskiem na wspólnotę mieszkaniową przy 

ul. Wschodniej 27 i 29, 

• wspólnoty mieszkaniowe przy ul. Listopada, Jachtowej. 

 

Utrudnienia te występują zazwyczaj w godzinach popołudniowych i nocnych. 

Znacznie wydłuża to czas dojazdu a niekiedy ten dojazd wręcz wyklucza. 

 

 

Ad 6. Wolne głosy i wnioski radnych.: 

Radna Iwona Kaczmarek odniosła się do sprawy postawienia znaku zakazu 

parkowania i postoju w ul. Prusa. Był czas, że wnioskowała o postawienie takiego 
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samego znaku w ul. Żeromskiego. Wtedy otrzymała odpowiedź, że na drogach 

nieutwardzonych nie stawia się znaków. W związku z powyższym radna zapytała, czy 

zmieniły się przepisy?. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział 

radnej, że przepisy w tym zakresie się nie zmieniły. Znak w ul. Prusa stoi dlatego, że 

jest to stan sprzed lat, czyli zaszłość. 

 

Radny Bogdan Tarasiewicz wnioskował o skorygowanie sygnalizacji świetlnej w ul. 

Żabikowska / Osiedlowa. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział 

radnemu, że w tym miejscu jest zamiar montażu pętli indukcyjnej. 

 

Radny Bogdan Tarasiewicz zgłosił, że podobny problem występuje w ul. 

Powstańców Wlkp. / Żabikowskiej, tam też światła wymagają skorygowania. 

 

Radna Anna Bernaciak zgłosiła, że w alejce, deptaku ul. Dworcowej są przepalone 

dwie żarówki, a na znakach drogowych obraźliwe symbole. 

 

Radny Hieronim Gawelski wnioskował o usunięcie taśm i pachołka przy ul. 

Sobieskiego 123, który utrudnia ruch drogowy. 

 

Pracownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Bartosz Wilczek wyjaśnił radnemu, 

że taśmy i pachołek zamontowane zostały w ustaleniu z mieszkańcami, którzy przy 

każdym najechaniu pojazdu w ogrodzonym taśmą miejscu czują niekomfortowe 

drgania w domu. Taśmy i pachołek zostaną usunięte po wymianie nawierzchni w tym 

miejscu, która najwyraźniej została naruszona po montażu infrastruktury podziemnej. 

 

Dalej w wolnych głosach i wnioskach przewodniczący Komisji, pan Andrzej 

Okupniak poinformował o piśmie państwa Kościaków, które wpłynęło do wiadomości 

Rady Miasta i dotyczyło wznowienia prac planistycznych mpzp Lasek – rejon ul. 

Wirowskiej. Radni otrzymają pismo drogą elektroniczną, a sprawą zajmą się na Komisji 

w lutym (22.02.2021r.). Państwo Kościakowie o posiedzeniu Komisji, na której 
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rozpatrywana będzie sprawa zostaną poinformowani oraz otrzymają link do 

wideokonferencji.  

Na koniec wolnych głosów i wniosków przewodniczący Komisji, pan Andrzej 

Okupniak poprosił Zastępcę Burmistrza, Michała Popławskiego  o przygotowanie 

zestawienia wykonanych inwestycji drogowych i chodnikowych, które mają jeszcze 

gwarancję wykonawcy. 

 

Ad 7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KK nr 31/2020. 

Za przyjęciem protokołu głosowali: 

 

• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona 

Kaczmarek,  Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Bogdan 

Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Marek Samulczyk, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

Komisja przyjęła protokół nr 30/2020 jednogłośnie. 

 

Ad 8. 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenia nr 33/2021 Komisji Komunalnej, 

Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak zamknął obrady o godz. 21:03. 

 

Załączniki: 

/Zał. nr 1/ - Lista obecności Komisji Komunalnej. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Dominika Kędziora 

Specjalista ds. obsługi Rady Miasta 


